
 

BAUSKAS NOVADA DOME 

Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  

tālr. 63922238, e-pasts: pasts@bauskasnovads.lv, www.bauskasnovads.lv 

DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā  

 

 

2024. gada 31. oktobrī         Nr. 11 
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Sēde atklāta 2024. gada 31. oktobrī plkst. 09.02 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

seputāts Bruno Bahs, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Mārtiņš 

Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, ekonomiste Gita Skribāne, Administratīvās nodaļas vadītāja Līga Kausiniece, 

datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, sabiedrisko attiecību speciālisti Beata Logina, Laura 

Almane, Andra Matuļenko un Artūrs Dulbe, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs 

Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākās projektu 

vadītājas Jolanta Kalinka un Ineta Bramane, projektu vadītājas Ilze Munda un Antra 

Bagone, energopārvaldnieks Raitis Ignatjevs, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības 

nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Sporta un 

veselības nodaļas projektu vadītāja Santa Grīnberga, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Bauskas pilsētas 

nodaļas vadītājs Gatis Pauniņš, nekustamo īpašumu speciālisti Māris Šarķis un Dace Stubure, 

Gailīšu pagasta nodaļas vadītāja Baiba Marčenkova, Īslīces pagasta nodaļas vadītāja Kristīne 

Latve, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste 

Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars 

Sietiņš, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece sociālās palīdzības un sociālo 

pakalpojumu jautājumos Kristīne Brūvele, pašvaldības iestādes “Bauskas novada bērnu un 

jaunatnes sporta skola” direktore Biruta Grantiņa, vispārējās izglītības iestādes “Bauskas 

pamatskola” direktors Jānis Rumba, vispārējās izglītības iestādes “Valles pamatskola” direktors 

Jānis Viegliņš, izglītības iestādes “Pamūšas pamatskola” direktores vietniece izglītības jomā 

Raisa Šelepjonoka, SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes loceklis Uģis Saukums, 

biedrības “Bauskas Mednieku un makšķernieku biedrība” vadītājs Māris Vaitekūns, iestādes 

“Bauskas Kultūras centrs” direktora amata kandidāte Elīna Māla-Zotova, izglītības iestādes 
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“Vecumnieku vidusskola” direktora amata kandidāte Evija Priemane, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs un fotožurnālists Ivars Bogdanovs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par izmaiņām Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāvā. 

3. Par izmaiņām Sociālās un veselības komitejas sastāvā. 

4. Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā. 

5. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

6. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku vidusskola" direktora 

iecelšanu amatā. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Kultūras centrs" direktora 

iecelšanu amatā. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

11. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas slimnīca". 

12. Par Bauskas novada pašvaldības mantas ieguldīšanu SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" pamatkapitālā. 

13. Par licencēto makšķerēšanu Lielupē, Mūsā un Mēmelē Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā. 

14. Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2024./2025. gada ziemas un vasaras 

sezonā. 

15. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē 

"Vecumnieku apvienības pārvalde". 

16. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas 

apvienības pārvalde". 

17. Par pieteikuma finanšu līdzekļu pieprasīšanai no valsts budžeta programmas 

"Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem" iesniegšanu vētras laikā radīto zaudējumu 

novēršanai. 

18. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 

17 "Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums". 

19. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu 

sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem". 

20. Par Bauskas novada domes 2024. gada 29. augusta saistošo noteikumu Nr. 15 

"Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 30. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 

15 "Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

21. Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju 

priekšsēdētājiem, sekretāriem un locekļiem. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" 
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direktores mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

23. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

Valsts ģimnāzija" nolikumā. 

24. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

pilsētas pamatskola" nolikumā. 

25. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles 

pamatskola" nolikumā. 

26. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas 

pamatskola" nolikumā. 

27. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas 

vidusskola" nolikumā. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2027. gadam saskaņošanu. 

29. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu". 

30. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

31. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par 

projekta "Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas 

novadā" īstenošanu". 

32. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par 

projekta "Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības 

nodrošināšanai Bauskas novadā" īstenošanu". 

33. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

34. Par projekta "Mežotnes pilskalna ziemeļu ieejas būvniecība" iesniegšanu. 

35. Par projekta "Sporta ielas posma labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu. 

36. Par projekta "Gājēju taciņu atjaunošana Uzvarā" iesniegšanu. 

37. Par projekta "Multifunkcionālā aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" 

iesniegšanu. 

38. Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

39. Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu 

ūdensnotekām ar ūdens saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 

560,1 metra garumā un (ŪSIK) kodu 38811:K:10 315 metru garumā. 

40. Par dalību projektā "Bauskas novada pielāgošanās klimata pārmaiņām". 

41. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes 

pagastā, Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku 

novēršanas darbiem. 

42. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes 

pagastā, Bauskas novadā vētras seku novēršanas darbiem. 

43. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamā 

īpašumā "Cielavas", Iecavas pagastā, Bauskas novadā. 

44. Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā, kadastra Nr.4068 003 0505, 

pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

45. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot 
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piekļuvi īpašumam "Rozīši", Iecavā. 

46. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, 

Uzvarā, Gailīšu pagastā. 

47. Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 29-4, 

Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, 

Dāviņi, Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-3, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

53. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-5, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

54. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-6, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

55. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

"Strautnieki"-1, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

56. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 

2"-6, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

57. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 1"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

58. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 2"-1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

59. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 2"-5, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

60. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 8"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

61. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 9"-3, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

62. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 13"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

63. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 13"-19, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

64. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas 

kūdra 14"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

65. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Vaski"-5, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

66. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru 

iela 5-2, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

67. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru 

iela 5-3, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

68. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru 

iela 5-5, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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69. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, 

Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

70. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

71. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

72. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

73. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

74. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

75. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

76. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

77. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

78. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 

25A-37, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

79. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 

1-3, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

80. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma daļas piešķiršanu domes priekšsēdētājam 

Aivaram Okmanim. 

 

Papildu darba kārtība: 

81. Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projektu konkursā "Siltumnīcefekta 

gāzu emisiju samazināšana ar viedajām pilsētvides tehnoloģijām". 

 

Domes priekšsēdētājs A.Okmanis informē, ko no šodienas Bauskas novada vēlēšanu 

komisija deputāta J.Dūmiņa vietā iecēlusi deputātu Bruno Bahu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, L.Baha, I.Tijone, I.Pētersone, A.Mačeks, V.Čačs, M.Cimermanis, I.Nagņibeda, 

A.Jātnieks, J.Krievs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par septembra domes sēdē uzdotajiem jautājumiem. Izpilddirektora ziņojuma 

datnēs ir pievienota informācija uz deputātu jautājumiem par veselības pakalpojumu pieejamību 

Bauskas novada teritorijā, aktualizēts jautājums par vētras nodarītajiem postījumiem, kā arī 

sniegta informācija par projekta ģimenes videi pietuvinātu pakalpojumu realizāciju, kuru nosūtīja 

deputātiem un pārrunāja klātienes tikšanās laikā, kad papildus tika sniegta Attīstības un 

būvniecības departamenta informācija par šī brīža aktuālajiem procesā esošajiem būvniecības 

projektiem, kuri tiks realizēti gan 2025. gadā, gan ar ietekmi uz nākamajiem periodiem. Saistībā 

ar saimnieciskiem jautājumiem tika aktualizēta Ķirbaksalas sakārtošana - izpildes virzība 

pārrunāta ar Bauskas apvienības pārvaldes pilsētas vadītāju, vides pieejamība objektam ir 
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atjaunota, bet, kas attiecas uz vispārēju šīs teritorijas sakopšanu, tad šis jautājums tiek risināts 

sadarbībā ar Dabas aizsardzības pārvaldi, tiek kontrolēts tā virzības process.  

Ziņo par pašvaldības budžeta 9 mēnešu izpildes rādītājiem. 

Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļai tika uzdots izvērtēt pašvaldības dibināto 

kapitālsabiedrību darbības rādītājus 9 mēnešu periodā. SIA “Zemgales mutes veselības centrs” 9 

mēnešu periodā ir pārsniegusi vidējā termiņa stratēģijā noteiktos mērķus, un paredzams, ka 2024. 

gada rādītāji pārsniegs gan stratēģijā, gan budžeta plānā paredzētos apjomus; uzņēmums 

joprojām strādā ar ļoti augstu likviditāti; kapitālsabiedrībā tiek domāts gan par attīstības 

iespējām, gan sniegto pakalpojumu apjomu palielināšanu. SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” iepriekšējā pusgada vērtējums bija neapmierinošs. Situācija arī 9 mēnešu 

periodā būtiski nav mainījusies; zaudējumi joprojām ir vairāk kā 500 000 EUR apmērā; gada 

nogalē tiks gūti ieņēmumi un arī iespējamā peļņa no siltumsaimniecības pakalpojumu 

nodrošināšanas, kas, protams, pozitīvāk ietekmēs šos rādītājus. Vairākkārt vērsta sabiedrības 

vadības uzmanība par darba ar debitoru parādiem uzlabošanu, kapitālsabiedrībā ir izstrādāta 

kārtība un notiek sadarbība ar piedziņas kompānijām, kuru rezultāti rezultēsies ilgākā laika 

periodā, iespējams to apkopojums rezultēsies pēdējā ceturkšņa darbības rezultātos. SIA “Bauskas 

slimnīca” 9 mēnešu pārskats vēl nav iesniegts, jo iesniegšanas termiņš medicīnas jomā ir cits, 

ņemot vērā pakalpojumu sniegšanas specifiku un finansēšanas modeli, bet kopumā vērtējot, 

darbība atbilst stratēģijai un investīciju plānā noteiktajam; kapitālsabiedrība aktīvi investē 

attīstībā, ko apstiprina kritums naudas līdzekļu atlikumā un attiecīgi pieaugums pamatlīdzekļos 

un nemateriālajos ieguldījumos. 31. oktobris bija termiņš reorganizācijas procesa pabeigšanai, 

kurā ar domes lēmumu tika noteikts Iecavas veselības centru un tā sastāvā esošo Vecumnieku 

filiāli pievienot SIA “Bauskas slimnīca”; vakar notika Iecavas un Vecumnieku filiāļu svinīga 

atklāšana, visā novada teritorijā nodrošinot vienotus kopīgus veselības aprūpes pakalpojumus.  

Oktobra mēnesī tika noteikta strikta pieeja SIA “Bauskas novada komunālserviss” 

darbībai, ilgstoši tika norādīts uz visu līmeņu komunikācijas uzlabošanu gan ar kapitāldaļu 

turētāju, gan domi, gan pakalpojumu saņēmējiem atkritumu apsaimniekošanas un ūdens 

saimniecības jomā. Sakarā ar to, 25. oktobrī pieņemts lēmums atbrīvot valdes locekli Dz.Cāzeru 

no ieņemamā amata; 29. oktobrī sasaukta dalībnieku sapulce, kurā par pagaidu valdes locekli 

iecelts A.Kaspars, kurš ir siltuma nozares jomas vadītājs un atbilst visām prasībām, lai pildītu 

valdes locekļa funkcijas.   

Informē par ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa iesniegšanu Sabiedrisko pakalpojumu 

regulēšanas komisijā, norādot, ka Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija vērsās SIA 

“Bauskas novada komunālserviss” par izmaiņām ūdenssaimniecības pakalpojumu sniedzēju 

reģistrā un ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifa projekta iesniegšanu noteica līdz šī gada 1. 

aprīlim, kad kapitālsabiedrība pēc reorganizācijas bija nostrādājusi pusgadu; gatavojot šo 

projektu noteiktajā termiņā, secināts, ka šādā veidā sagatavotais tarifu projekts būs nepilnīgs, 

tāpēc SIA “Bauskas novada komunālserviss” valde lūdza Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas 

komisijai atļaut sagatavot tarifu pēc pilnu 12 mēnešu cikla nostrādāšanas, kas būs daudz 

objektīvāks, pilnvērtīgāks ar analizējamo ekonomisko informāciju, kas atbilstoši kārtībai ir 

iekļaujama tarifu projektā. Pilns cikls kapitālsabiedrības darbībai iestājās šī gada 31. augustā. 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija noteica, ka jaunais tarifu iesniegšanas termiņš ir 

šī gada 15. oktobris. Šobrīd ļoti emocionāli uztverta informācija par tarifa apjomiem, kas ir 

aprēķināti un iesniegti, un kurus vērtēs Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija. 

Komunikācijas nepietiekamība, sagatavojot šādu būtisku, ietekmīgu dokumentu, kas ir vērsts uz 

nākamo periodu 5 gadu garumā, neļauj pašvaldībai lietprātīgi nokomunicēt par tām sadaļām, kas 

tarifu projektā ir iekļauts, lai to sekmīgi skaidrotu iedzīvotājiem. Tā rezultātā saskatāmi vairāki 

iespējamie scenāriji, kuri pārrunāti ar kapitālsabiedrības speciālistiem tarifu pamatojošās 

informācijas izvērtēšanai, lai lemtu, vai šis tarifu projekts ir pilnībā atceļams, ja gadījumā tiks 

konstatētas būtiskas neprecizitātes, vai arī tiks pieņemts lēmums par iespējamu šī tarifu projekta 

precizēšanu. Nākamnedēļ noteikta tikšanās ar speciālistiem, kas sagatavoja šo tarifu projektu, lai 

to izvērtētu un pieņemtu lēmumu. Līdz šim Bauskas novadā tika piemēroti 14 atšķirīgi 
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ūdenssaimniecības tarifi, kurus iepriekšējos periodos bija apstiprinājusi pašvaldība un 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija. Mērķis bija virzīties uz vienotu 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu visā Bauskas novadā, kas arī no kapitālsabiedrības puses 

tika pozicionēts, sagatavojot tarifu projektu. Jānodrošina vienlīdzīgas attieksmes piemērošana 

pilsētu un lauku iedzīvotājiem lauku teritorijās, veidojot izlīdzinātu tarifu visā novadā.  

Informē par SIA “Bauskas novada komunālserviss” novembrī organizēto lietoto riepu 

nodošanas akciju Bauskas novada teritorijā.  

L.Baha jautā, vai nav plānots stratēģiskais audits sakarā ar vadītāju maiņu un kāda ir 

projekta par kultūras infrastruktūras attīstību Bauskas vecpilsētā virzību. I.Romānovs atbild, ka 

sakarā ar valdes maiņu audits nav plānots; septembrī noslēdzies audits par ūdenssaimniecības 

pakalpojumiem, saņemti ieteikumi un noteikts to ieviešanas termiņš. Aicina I.Tijoni atbildēt par 

Bauskas vecpilsētas projektu. I.Tijone atbild, ka katru mēnesi Attīstības un plānošanas nodaļa 

iesniedz atskaiti par projektu realizāciju; par visiem projektiem informācija ir sniegta. Saistībā ar 

Bauskas vecpilsētas projektu ir veikts pētījums un šobrīd notiek saskaņošanas process; CFLA 

iesniegusi jautājumus, kā arī nepieciešams Kultūras ministrijas saskaņojums. 

I.Pētersone jautā, kas šajā pētījumā ir atspoguļots, kāds ir risinājums ģimenes ārstu 

nodrošinājumam Stelpes pagastā un par lapu nodošanu pilsētā; izsakās par portālā 

bauskasdzive.lv minēto, ka Bauskas pilsētā nav plānots no privātīpašumiem savākt lapas, bet 

Iecavā ir vietas, kur tās nogādāt, kāda ir pieeja šajā jautājumā novadā kopumā.  

I.Tijone ierosina sniegt detalizētu informāciju par šo projektu kādā no sanāksmēm. 

I.Pētersone piekrīt.  

I.Romānovs ierosina informāciju par ģimenes ārstu nodrošinājumu Stelpes pagastā sniegt 

vēlāk. I.Pētersone norāda, ka iesniegtajiem informācijas apkopojumiem nepieciešams plānot 

tālāko rīcību, saistībā ar Stelpi vairākkārt ir uzsvērta situācijas risināšana un aicina uz nākošo 

Sociālās un veselības komitejas sēdi sagatavot informāciju ar risinājumiem. I.Romānovs pieņem 

darbam un skaidro situāciju par lapu savākšanu. A.Mačeks papildina, ka par pašvaldības naudu 

lapu savākšana no privātīpašumiem netiks organizēta, Iecavā iedzīvotāji paši lapas nogādā 

noteiktā vietā, Bauskā ir iespēja lapas par maksu nogādāt SIA “Bauskas novada komunālserviss” 

apsaimniekošanas nodaļā. 

I.Pētersone jautā, vai Bauskas pilsētas privātīpašumu īpašniekiem ir vieta, kur lapas 

nodot bez maksas. A.Mačeks atbild, ka pagaidām nav, līdz šim šādas vietas nav izveidotas; 

notiek sarunas ar Valsts vides dienestu, kuri jaunajā teritorijas plānojumā mēģināja aizliegt šādu 

vietu izveidi, tomēr pieļāva iespēju, ka šādas kompostēšanas kaudzes varēs atrasties noteiktās 

teritorijās atbilstoši atkritumu apsaimniekošanas stratēģijai; atvērusies jauna programma, kurā 

kapitālsabiedrības varēs startēt šādu laukumu izbūves finansējumam, iespējams, nākamgad tas 

tiks realizēts. 

V.Čačs izsakās par Salātu ielas, Bauskā atkārtotā iepirkuma uzvarētāju SIA “Binders”. 

A.Mačeks atbild, ka SIA “Binders” iepriekš atteicās noslēgt līgumu, jo cena kardināli atšķīrās no 

visiem pārējiem pieteikumiem un uzņēmējs saprata, ka par tādu naudu izbūvēt nevarēs; šajā reizē 

izvērtējot kā trešo pieteikumu, tas bija saimnieciski izdevīgākais līgums ar vislielāko garantiju, 

kas deva papildus punktus; pirmajā pieteikumā nebija apgrozījuma un otrajā - mazāka garantija.  

M.Cimermanis izsakās par Uzvaras ielas, Bauskā remonta kvalitāti un iedzīvotāju 

komentāriem; pašvaldības atbilde bija, ka atbilst standartiem, nepaskaidrojot, kādi tie ir; ierosina 

uzlabot komunikāciju ar iedzīvotājiem. I.Romānovs pieņem izpildei, norādot, ka komunikācija ir 

bijusi neveiksmīga un noteikti ir uzlabojama. A.Okmanis papildina, ka informācija tiek izplatīta 

no neautorizētiem komentāriem, kuri pasaka, ka pašvaldībā viss ir slikti, bet ielas veiktais 

remonts ir atbilstošs, nav konstatēts, ka būtu kas izdarīts nepareizi un aicina deputātus 

neietekmēties no anonīmiem komentāriem un vērtēt lietas pēc būtības.   

I.Nagņibeda jautā, vai dome var ietekmēt tarifus, lai tie būtu iedzīvotājiem draudzīgāki. 

I.Romānovs paskaidro, ka tarifu veidošanas pamats balstīts ekonomiskajos rādītājos, 

kapitālsabiedrībai ir jāstrādā tā, lai tiktu radīta virsvērtība, lai būtu peļņa, ko investēt 

ūdenssaimniecības un siltumapgādes pakalpojumu attīstībā; citu veidu kā investēt faktiski nav, 
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kā vien piesaistot ārējos finansējumus un daļu no saviem līdzekļiem kā līdzfinansējumu, vai arī 

pilnībā simtprocentīgi. Līdz ar to, vai dome kaut kādā mērā to var ietekmēt, atbilde būtu nē - 

tarifu vērtēs Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisija, bet pašvaldība tos var izvērtēt, 

pārliecinoties par korektu iesniegšanu.  

A.Jātnieks izsakās par iespējām nogriezties no Kalna ielas un pagrieziena uz Plūdoņa 

ielu, Bauskā likvidēšanu. A.Mačeks izskaidro, ka galvenais mērķis bija novirzīt satiksmi no 

vēsturiskās apbūves ēkām, līdz ar to pietrūkst vietas pagriezienam uz Plūdoņa ielu; no Kalna 

ielas pagrieziens uz Rīgas ielu nav atļauts; vēl nav pabeigta zīmju izvietošana un nomaiņa, kā arī 

ielu krāsojums; sadarbībā ar SIA “Kvēle” tiek monitorēta krustojumu luksoforu darbība, lai 

neveidotos sastrēgumi; secināts, ka lielāko sastrēgumu veido gājēju pāreja pie bijušā 

universālveikala; tāpat jāmeklē risinājums krustojuma darbībai pie izglītības iestādes “Bauskas 

Valsts ģimnāzija”, kurā rīta stundās arī veidojas sastrēgumi; uzdots SIA “Kvēle” apzināt 

izmaksas gājēju pārejas aprīkošanai ar luksofora signālu, jo problēma ir ar elektrības pieslēgumu.  

J.Krievs izsakās par Kultūras nodaļas iesniegto informāciju par novada svētku darba 

grupas sastāvu – izsaka priekšlikumu iekļaut kādu Iecavas kultūras darbinieku un jauno Bauskas 

Kultūras centra direktoru; turpina par ģimenes ārstu situāciju Mežotnē, Stelpē un Dāviņos 

saistībā ar ziņojumā norādīto par nepieciešamo telpu renovāciju, norādot, ka praksēs jābūt 

nodrošinātam sanitāram mezglam, arī speciālajam aprīkojumam personām ar kustību 

traucējumiem, kā arī pandusam; vērš uzmanību izvērtēt ārstu palīgu nozīmību ģimenes ārstu 

praksēs. Izsakās arī par Uzvaras ielas remontdarbu kvalitāti, kuru nosaka autoceļu specifikācijas.  

G.Kalniņš piekrīt, ka ģimenes ārstu praksēs jānodrošina personām ar kustību 

traucējumiem atbilstoša vide; vajadzētu izlemt, vai pašvaldība to darīs vai nē, jo telpas jāuztur 

tāpat. 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par izmaiņām Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Deputāts B.Bahs izteicis vēlmi darboties Izglītības, kultūras un sporta komitejā. Aicina 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 439 "Par izmaiņām Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sastāvā".  

 

 

3.p. 

Par izmaiņām Sociālās un veselības komitejas sastāvā. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izmaiņas saistītas ar deputātu mandātu maiņu. Deputāts R.Ābelnieks izteicis vēlmi 

darboties Finanšu komitejā, atbrīvojot viņu no Sociālās un veselības komitejas sastāva, tajā 

ievēlot deputātu M.Cimermani. 

 Domes priekšsēdētāja vietnieks A.Mačeks no sēdes iziet plkst. 9.53. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Mačeks - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 440 "Par izmaiņām Sociālās un veselības 

komitejas sastāvā". 

 

Domes priekšsēdētāja vietnieks A.Mačeks atgriežas sēdē plkst. 9.55. 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Lūdz atbalstīt deputāta R.Ābelnieka ievēlēšanu Finanšu komitejas sastāvā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 441 "Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā". 
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5.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās 

komisijas sastāvā, ievēlot tajā Juridiskā un iepirkuma departamenta Juridiskās nodaļas jurista 

palīdzi O.Marčenkovu ar 2024. gada 1. novembri. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 442 "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

Administratīvās komisijas sastāvā". 

 

 

6.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju 

izsniegšanas komisijas sastāvā, ievēlot tajā Juridiskā un iepirkuma departamenta Juridiskās 

nodaļas jurista palīdzi O.Marčenkovu ar 2024. gada 1. novembri. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 443 "Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības 

Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā". 
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7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku vidusskola" direktora iecelšanu 

amatā. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, E.Preimane) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktora iecelšanu 

amatā. Pamatojoties uz 2024. gada 28. jūlija rīkojumu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku vidusskola” direktora amata konkursa nolikuma apstiprināšanu un komisijas 

izveidošanu” konkursa nolikumā noteiktajā kārtībā uz vakanto Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktora amatu tika izsludināts atklāts konkurss. 2024. gada 

3. oktobrī noslēdzās pieteikumu iesniegšana. Ar rīkojumu izveidotā konkursa komisija, izvērtējot 

amata pretendentu atbilstību izvirzītajām prasībām, par piemērotu atzina E.Preimanes 

kandidatūru un rosina domei pieņemt lēmumu par E.Preimanes iecelšanu Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktora amatā ar 2024. gada 19. novembri. 

 A.Okmanis aicina E.Preimani izteikties. 

 E.Preimane pateicas par viņas kandidatūras novērtējumu, apliecinot, ka centīsies būt 

lojāla Vecumnieku vidusskolai un Vecumniekiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 444 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Vecumnieku vidusskola" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Kultūras centrs" direktora iecelšanu 

amatā. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, E.Māla-Zotova, V.Čačs, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora iecelšanu 

amatā. Pamatojoties uz 2024. gada 26. septembra rīkojumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora amata konkursa organizēšanu un komisijas 

izveidošanu” konkursa nolikumā noteiktajā kārtībā uz vakanto Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora amatu tika izsludināts atklāts konkurss. 2024. gada 

17. oktobrī noslēdzās pieteikumu iesniegšana. Konkursa komisija, izvērtējot amata pretendentu 

iesniegtos dokumentus un atbilstību izvirzītajām prasībām, par piemērotu atzina Elīnu Mālu-

Zotovu un rosina domei pieņemt lēmumu par Elīnas Mālas-Zotovas iecelšanu Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” direktora amatā ar 2024. gada 11. novembri. 
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 A.Okmanis aicina E.Mālu-Zotovu izteikties. 

 E.Māla-Zotova pateicas par viņai izrādīto uzticību, apliecinot, ka nodefinētas prioritātes 

kultūras centra darbībā – vērtībās un sabiedrības vajadzībās balstīta kultūras politika. 

 V.Čačs jautā par festivāla “Bauska TASTE” nākotni. E.Māla-Zotova atbild, ka darba 

prioritāte būs arī finanšu resursu plānošana. 

 I.Pētersone aicina veidot novada kultūras dzīvi mazliet savādāk un ar uzņēmējdarbību 

nenodarboties, festivālu pašvaldībā var nodrošināt citā formātā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 445 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Kultūras centrs" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu piešķiršanu. 

 

(J.Krievs, A.Okmanis) 

 

Ziņo: J.Krievs. 

Pamatojoties uz Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 26. maija nolikuma “Par 

Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem” 23. punktu un Bauskas novada pašvaldības 

Apbalvojumu piešķiršanas komisijas 2024. gada 16. oktobra atzinumu, sagatavots lēmuma 

projekts par apbalvojumu Goda zīme “Zelta ozols” piešķiršanu Bauskas Valsts ģimnāzijas 

direktorei Linutai Ģerģei un Zorģu bibliotēkas vadītājai Ainai Ezergailei un apbalvojuma 

“Bauskas novada Gada cilvēks” piešķiršanu biedrības “Velo Iecava” vadītājam Reinim Lapiņam, 

Kasparam Kalējam un Borisam Muravjovam. Saņemti 35 pieteikumi, tiks gatavoti grozījumi 

nolikumā saistībā ar organizatoriskām lietām, kas spēkā stāsies 2025. gada 1. janvārī.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

B.Bahs balso ar roku. 

 A.Okmanis informē, ka apbalvojumu pasniegšana notiks šī gada 15. novembrī Rundāles 

pilī. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 446 "Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojumu piešķiršanu". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības 

komitejas, Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu 

dēļ deputāts B.Bahs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 447 "Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada 

budžeta prioritātēm".  

 

 

11.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas slimnīca". 

 

(A.Okmanis, A.Zvirbulis, I.Pētersone, I.Romānovs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Zvirbulis. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 A.Zvirbulis ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts nodot kustamo un nekustamo mantu 

SIA “Bauskas slimnīca” sakarā ar Iecavas veselības centra reorganizāciju. Mantas sastāvā ir 

iepriekš lietotā veselības aprūpē nepieciešamā infrastruktūra, kā arī cita kustamā un nekustamā 

manta. Lēmumā koncentrēti aprakstīta situācija, kas izraisīja šo nepieciešamību un uz kādiem 

normatīvajiem aktiem šāda darbība tiek veikta. Manta tiek nodota lietošanā un paliek pašvaldības 

īpašums. Mantas sarakstā tika veiktas izmaiņas – saraksts papildināts ar 1 transportlīdzekli. 

 I.Pētersone jautā par mantas bezatlīdzības nodošanas ietekmi uz pakalpojumu cenām un 

kura ir tā deleģētā funkcija, ja  manta tiek nodota bezatlīdzībā, kas nozīmē, ka nolietojums un 

amortizācija netiek aprēķināti. A.Zvirbulis atbild, ka par mantas uzturēšanu un tās atgriešanu 

sākotnējā stāvoklī atbildīga būs SIA “Bauskas slimnīca”, bet nolietojumu un amortizāciju 

nepiemēros, jo manta paliek pašvaldības īpašumā, kur to iekļaus pašvaldības grāmatvedības 

uzskaitē.  
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 I.Pētersone turpina – cik patiesa ir bilance un izmaksas, ja mantai tāpat ir nolietojums un 

mantu ir nepieciešams atjaunot. A.Zvirbulis atbild, ka nākamais solis būs mantas nodošana 

kapitālsabiedrībai. I.Romānovs papildina, ka notiks mantas novērtēšana un mantas ieguldīšana 

kapitālsabiedrībā.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ 

deputāts B.Bahs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 448 "Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

SIA "Bauskas slimnīca"". 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības mantas ieguldīšanu SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" pamatkapitālā. 

 

(A.Okmanis, A.Zvirbulis, I.Pētersone, I.Romānovs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Zvirbulis. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 A.Zvirbulis ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par mantas ieguldīšanu SIA “Bauskas 

novada komunālserviss” pamatkapitālā, lai virzītos uz uzņēmuma pilnvērtīgu paplašināšanu 

sakarā ar reorganizāciju sabiedrisko pakalpojumu sniegšanā ūdenssaimniecībā un siltumapgādē. 

No pārņemtajiem uzņēmumiem pašvaldības manta ieguldāma kapitālsabiedrības valdījumā un 

īpašumā, veikts mantas novērtējums naudas izteiksmē un atbilst tirgus vērtībai. Saraksts 

pievienots lēmuma projektam, kurā izklāstīta procesa gaita un atspoguļoti pamatojuma 

normatīvie akti, kā arī lemjošajā daļā norādīta vērtība, par kādu tiek palielināts pamatkapitāls 

9 892 400 EUR apmērā. Veikta sertificēta vērtētāja mantas novērtēšana mantiskā ieguldījuma 

vajadzībām.  

 I.Pētersone aktualizē Finanšu komitejā uzdoto jautājumu par novērtējamo mantu 

piedāvājumu, kuru noteica uzņēmums; vairākas mantas netika novērtētas, līdz ar to, kad varētu 

būt lēmums par šo mantu nodošanu. I.Romānovs atbild, ka sarakstā nav iekļauts transports un 

traktortehniks, kas bija nodota bezatlīdzības lietošanā; uzņēmums to ir izvērtējis un 11 pozīcijas 

uzņēmums neizmantos savā saimnieciskajā darbībā, līdz ar to ir divi varianti – saskaņojot ar 

domi uzņēmums izsolē atsavina uzņēmumam nevajadzīgo mantu vai mantu atgriež pašvaldības 

īpašumā.  

 I.Pētersone jautā, kāds būs turpmākais risinājums un kādā laika periodā. I.Romānovs 

atbild, ka jautājums ir darba kārtībā un tiek risināts. 

 G.Kalniņš norāda, ka nav saprotams, kāpēc mantu atsavinās uzņēmums. A.Okmanis 

norāda, ka tā bija pārteikšanās, to atsavinās pašvaldība un norāda izpilddirektoram noteikt 

atbildīgos par uzņēmumam nevajadzīgo mantas pozīciju pārskatīšanu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 449 "Par Bauskas novada pašvaldības mantas 

ieguldīšanu SIA "Bauskas novada komunālserviss" pamatkapitālā". 

 

 

13.p. 

Par licencēto makšķerēšanu Lielupē, Mūsā un Mēmelē Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā. 

 

(A.Okmanis, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Grigorjeva. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

E.Grigorjeva ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts, pamatojoties uz saistošo noteikumu 

“Par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā Lielupē, Mūsā un 

Mēmelē” spēku zaudēšanu šī gada beigās, tāpēc nepieciešams izstrādāt jaunus saistošos 

noteikumus. Sagatavotajā lēmuma projektā noteikts, ka laika periodā no 15. marta līdz 15. 

maijam Bauskas novada administratīvajā teritorijā Lielupes baseinā jāievieš licencēto 

makšķerēšanu, nosakot teritorijas un pilnvarojot biedrību “Bauskas mednieku un makšķernieku 

biedrība” organizēt licencēto makšķerēšanu Lielupes baseinā Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā un izstrādāt, saskaņot un iesniegt Bauskas novada domē apstiprināšanai licencētās 

makšķerēšanas nolikumu, paredzot tā spēkā esamību 5 gadus. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 450 "Par licencēto makšķerēšanu Lielupē, Mūsā 

un Mēmelē Bauskas novada administratīvajā teritorijā". 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2024./2025. gada ziemas un vasaras 

sezonā. 
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(A.Okmanis, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 J.Kalinka ziņo, ka lēmuma projekts sagatavots, pamatojoties uz MK noteikumiem Nr. 6. 

par valsts un pašvaldību autoceļu ikdienas uzturēšanas prasībām un to izpildes kontroli, kas 

nosaka, ka pašvaldība pirms katras vasaras un ziemas sezonas apstiprina autoceļu un to posmu 

sarakstus pašvaldības ceļiem, kuros noteiktas uzturēšanas klases 2024./2025. gada ziemas un 

vasaras sezonā. Pamatojoties uz MK noteikumu grozījumiem ar 2025. gada 1. janvāri tiks 

apstiprināti jauni ceļu reģistri ar identifikācijas numuriem. Saraksts iesniegts VSIA “Latvijas 

Valsts ceļi”, pēc tā apstiprināšanas tiks sagatavots jauns lēmuma projekts par autoceļu 

uzturēšanas klasēm 2025. gada ziemas un vasaras sezonai. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 451 "Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas 

klasēm 2024./2025. gada ziemas un vasaras sezonā". 

 

 

15.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Vecumnieku 

apvienības pārvalde". 

 

(A.Okmanis, D.Šileika) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Šileika. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

D.Šileika ziņo, ka iestādei “Vecumnieku apvienības pārvalde” 2024. gada budžeta 

ieņēmumu klasifikācijas kodā “Ieņēmumi no valsts (pašvaldību) īpašuma iznomāšanas, 

pārdošanas un no nodokļu pamatparāda kapitalizācijas” tika plānoti ieņēmumi 306 069 EUR. 

Faktiskā budžeta izpilde uz 18.10.2024. sastāda 346 084 EUR, tātad virsplāna ieņēmumi ir 40 

015 EUR apmērā. 2024. gada budžetā tika plānoti līdzekļi 23 ēku, būvju un 18 zemes gabalu 

kadastrālajai uzmērīšanai, novērtēšanai un ierakstīšanai zemesgrāmatā. Pārvaldē saņemti 73 ēku, 

būvju un 4 zemes gabalu atsavināšanas ierosinājumi, līdz ar to ir radušies papildus izdevumi 

pašvaldības valdījumā esošo ēku kadastrālajai uzmērīšanai, novērtēšanai un ierakstīšanai 

zemesgrāmatā, lai nekustamos īpašumus nodotu atsavināšanai. Sagatavots lēmuma projekts 

palielināt iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” plānotos ieņēmumus un izdevumus no ēku 

un būvju pārdošanas par 40 015 EUR atsavināšanas procesu izpildei. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 452 "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē "Vecumnieku apvienības 

pārvalde"". 

 

 

Plkst. 10.32 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 10.45. 

 

 

16.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas 

apvienības pārvalde". 

 

(A.Okmanis, N.Vāvers) 

 

Ziņo: A.Okmanis, N.Vāvers. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

N.Vāvers ziņo, ka iestāde “Iecavas apvienības pārvalde” lūdz palielināt plānotos 

ieņēmumus no ēku un būvju īpašumu pārdošanas par 90 690 EUR un no zemes īpašuma 

pārdošanas par 9 110 EUR un samazināt iestādes dotāciju no vispārējiem ieņēmumiem par 

22 513 EUR, kā arī palielināt plānotos izdevumus par 77 287 EUR, t.sk., 34 640 EUR Iecavas 

pilsētas apgaismojuma izbūvei Bērzu ielā; 16 447 EUR Iecavas pilsētas Edvarta Virzas ielas 

gājēju pārejas projektēšanai un izbūvei; 26 200 EUR lietotu hokeja laukuma apmaļu iegādei. 

Ieņēmumi 2024. gada budžetā bija plānoti 27 000 EUR apmērā, faktiskā budžeta izpilde ir 126 

814 EUR. 

Jautājuma izskatīšanā nepiedalās deputāte S.Lineja. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

J.Krievs balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Solveiga Lineja) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 453 "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē "Iecavas apvienības pārvalde"". 
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17.p. 

Par pieteikuma finanšu līdzekļu pieprasīšanai no valsts budžeta programmas "Līdzekļi 

neparedzētiem gadījumiem" iesniegšanu vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai. 

 

(A.Okmanis, E.Paičs, R.Ābelnieks) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Paičs. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

E.Paičs ziņo, ka 2024. gada 11. jūlija vētra radīja zaudējumus gan pašvaldībai, gan 

iedzīvotājiem. MK noteikumi paredz, ka pašvaldībai ir tiesības vērsties VARAM ar pieteikumu 

radīto zaudējumu kompensēšanai no programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”. 

Pašvaldībai jāapliecina sava līdzfinansējuma daļa. Lēmuma projektam pievienoti 3 pielikumi 

tabulas veidā. Sagatavotais lēmuma projekts paredz uzdot iestādei “Bauskas novada 

administrācija” vadītājam iesniegt VARAM pašvaldības pieteikumu finanšu līdzekļu 

pieprasīšanai no valsts budžeta programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem” 94 820,68 

EUR apmērā. Jānodrošina pašvaldības līdzfinansējums 19 717,93 EUR apmērā Bauskas novada 

pašvaldības objektiem – būvēm, kas ir apdrošinātas 2024. gada 11. jūlijā vētras laikā radīto 

zaudējumu novēršanai, kas sastāda 25 % no objektiem radīto zaudējumu apmēra; pašvaldības 

līdzfinansējums 1 243,95 EUR apmērā Bauskas novada pašvaldības objektam, kas nav 

apdrošināts 2024. gada 11. jūlijā vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai, kas sastāda 30 % no 

objektam radīto zaudējumu apmēra; pašvaldības līdzfinansējums 24 321,39 EUR apmērā 

Bauskas novada pašvaldības piešķirto pabalstu krīzes situācijā kompensēšanai saistībā ar 2024. 

gada 11. jūlijā vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai iedzīvotājiem, kas sastāda 50 % no 

izmaksāto pabalstu apmēra. 

No plkst. 10.50 deputāte S.Lineja piedalās sēdē.  

R.Ābelnieks norāda 3. pielikumā redakcionāli precizēt adreses. E.Paičs pieņem darbam. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

3. pielikumā redakcionāli precizēt adreses,  

 

pieņemt lēmumu Nr. 454 "Par pieteikuma finanšu līdzekļu pieprasīšanai 

no valsts budžeta programmas "Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem" 

iesniegšanu vētras laikā radīto zaudējumu novēršanai". 

 

 

18.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 17 

"Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums". 

 

(A.Okmanis, E.Paičs) 

 



19 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Paičs. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

E.Paičs ziņo, ka Ministru kabinets 2024. gada 27. augusta sēdē nolēma noteikt 2025. gadā 

ierobežojumu atlīdzības fonda pieaugumam ne vairāk kā 2,6 % apmērā, 6. pielikums papildināts 

ar 2025. gada pašvaldības mēnešalgu grupu intervāliem. Papildus tam, pamatojoties uz Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas veiktā audita norādēm, kārtība par noteikto uzturdevu 

jāparedz arī atlīdzības nolikumā, līdz ar to šī kārtība iestrādāta kā 8. pielikums. Kā arī deputāti 

iesnieguši priekšlikumu saglabāt priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka, deputātu un komisijas 

locekļu atalgojumu 2024. gada līmenī, to iestrādājot noslēguma jautājumos. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 455 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2021. gada 28. oktobra nolikumā Nr. 17 "Bauskas novada 

pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums"". 

 

 

19.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 

"Kārtība, kādā piešķir apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada 

pašvaldības sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un komandu 

sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada skolēnu sporta spēļu 

uzvarētajiem". 

 

(A.Okmanis, B.Grantiņa, R.Ābelnieks, G.Kalniņš, L.Rimševica, I.Pētersone, R.Melgailis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, B.Grantiņa. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

B.Grantiņa ziņo, ka Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola iesniedza 

grozījumus, lai nodrošinātu sportisko izaugsmi, veicinātu izglītojamo kompetenču un talantu 

attīstību starp Bauskas novada izglītības iestādēm, kā arī lai veicinātu augstākās sporta 

meistarības attīstību un nodrošinātu talantīgāko bērnu atbalstu, novada sportistu atpazīstamību 

novadā un valstī. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

A.Okmanis informē, ka iesniegts L.Rimševicas priekšlikums “papildināt nolikumu ar 

24.punktu, kurā noteikts, ka nolikums stājas spēkā ar 2025.gada 1.janvāri.”, un jautā Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas vadītājam R.Ābelniekam, vai par to tika diskutēts, jo, ja tas netiek 

norādīts, tad grozījumi stājas spēkā parakstīšanas brīdī un attiecas arī uz šī gada apbalvošanu. 

R.Ābelnieks atbild, ka komitejā tas tika apspriests, bet balsojums nebija par šāda priekšlikuma 

iekļaušanu grozījumos.   

G.Kalniņš norāda, ka šāds priekšlikums izskanēja arī Finanšu komitejā, bet komitejas 

vadītājs to noraidīja, jo priekšlikums netika iesniegts rakstiski, tagad tas ir rakstiski iesniegts. 
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A.Okmanis apstiprina, ka rakstiski šāds priekšlikums netika iesniegts, norāda, ka sapratis, ka 

paplašināts apbalvojamo skaits un tāpēc to piemēro jau šogad, bet ja tas ir jāsaprot kā citādi, tad 

lūdz L.Rimševicu un B.Grantiņu izskaidrot. L.Rimševica skaidro, ka priekšlikumu iesniegusi, jo 

gan Izglītības, kultūras un sporta komitejā, gan Finanšu komitejā izskanēja šāds priekšlikums 

nolikuma spēkā stāšanos noteikt ar 2025. gada 1. janvāri, jo šobrīd mainīt spēles noteikumus 20 

dienas pirms sportistu sasniegumu iesniegšanas, ko daudzi treneri jau ir izdarījuši, viņaprāt, ir 

nepareizi, jo gads praktiski ir beidzies, sasniegumi ir bijuši; ja šis nolikums tiek pieņemts tagad, 

tad ļoti daudz jauniešu, kas ir startējuši Baltijas čempionātos, Pasaules kausā jauniešu 

konkurencē, Pasaules čempionātā formula Future ūdens motosportā, paliek bez apbalvojumiem, 

jo šādā pozīcijā uzskaitītie jaunieši šajā nolikumā neparādās, kā arī pieļauj, ka daudzi no 

treneriem un klubu pārstāvjiem nav informēti, ka tagad tiek pieņemtas šādas izmaiņas.  

A.Okmanis jautā, kāpēc šis jautājums līdz galam netika apspriests komiteju sēdēs. 

L.Rimševica skaidro, ka Finanšu komitejā uz to tika norādīts, nevar konkrēti atbildēt, norādot, ka 

saņemot pēdējo nolikuma grozījumu redakciju salīdzinot ar esošo nolikuma redakciju, 

konstatēts, ka daudzi sportisti paliek bez apbalvojumiem, ir uzlaboti vairāki punkti, bet šķiet, ka 

nolikums līdz galam nav izrunāts, lai šajā brīdī tas stātos spēkā.    

B.Grantiņa pauž pretēju viedokli – par šo jautājumu ir diskutēts ar treneriem, līdzšinējā 

mēraukla neveicināja meistarības attīstību; ja šo redakciju neatbalsta, tad tie, kam šogad ir 

vislielākie panākumi, apbalvojumu nesaņems.  

I.Pētersone norāda, ka šādus nolikumu grozījumus būtu jāprezentē administrācijas par 

sportu atbildīgajam speciālistam; turpina, ka spēles noteikumus nemaina, kad darbs ir uzsākts, 

sporta skolotāji un treneri strādā pēc zināmā nolikuma, pēc būtības grozījumi ir atbalstāmi, bet 

attiecībā uz nolikuma grozījumu spēkā stāšanos, to noteikt uz jauno periodu.   

R.Melgailis norāda, ka Izglītības, kultūras un sporta komitejā ieteica nemainīt 

noteikumus sacensību laikā, un vērš uzmanību, ka bija grūti saprast gan šī nolikuma, gan 

pieaugušo veterānu sporta nolikumu savstarpēju salāgojumu, bija nepieciešams pirms tam 

izvērtēt un salāgot abus nolikumus. 

A.Okmanis vērš uzmanību izpilddirektoram un administrācijas vadītājam, ka turpmāk par 

šāda veida nolikumiem jāziņo politikas veidotājam, nevis izpildītājam un aicina balsot par 

L.Rimševicas priekšlikumu. 

 

Balsojums par L.Rimševicas priekšlikumu "papildināt nolikumu ar 24.punktu, kurā noteikts, ka 

nolikums stājas spēkā ar 2025.gada 1.janvāri." 

 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Jānis Siugalis) 

"ATTURAS" -  3 (Bruno Bahs, Jānis Kalniņš, Aivars Okmanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

Priekšlikums pieņemts. 

 

 Jautājumu vairāk nav, A.Okmanis aicina balsot par lēmumu kopumā. 

 

Par lēmumu kopumā balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

iekļaut nolikumā punktu par nolikuma spēkā stāšanos no 2025. gada 1. 

janvāra, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 456 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 25 "Kārtība, kādā piešķir 

apbalvojumus par sasniegumiem sportā Bauskas novada pašvaldības 

sportistiem – bērniem, jauniešiem, junioriem individuālajos un 

komandu sporta veidos, izglītības iestādēm, sporta skolotājiem, novada 

skolēnu sporta spēļu uzvarētajiem"". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 29. augusta saistošo noteikumu Nr. 15 "Grozījumi 

Bauskas novada domes 2022. gada 30. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 15 "Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā" precizēšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Romānovs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Romānovs. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

I.Romānovs ziņo, ka septembrī saņemts Klimata un enerģētikas ministrijas atzinums par 

novada domes 29. augusta saistošo noteikumu grozījumiem “Grozījumi Bauskas novada domes 

2022. gada 30. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 15 “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Bauskas novadā””. Ministrija izvērtējusi saistošos noteikumus, ierosinot divus ieteikumus -  

viens par redakcionālu punktu labojumu un otrs - iekļaut savādāku regulējumu saistošo 

noteikumu 17.1 punktā atbilstoši ministrijas ieteikumiem – atkritumu apsaimniekotājs savstarpēji 

vienojoties ar klientu, var samazināt saistošo noteikumu 17.1. apakšpunktā noteikto nešķiroto 

sadzīves atkritumu izvešanas biežumu, nosakot to divas reizes mazāku, ja klients atkritumus 

nodod sadzīves atkritumu dalītās savākšanas punktos vai šķiroto atkritumu savākšanas laukumos. 

Pašvaldība izvērtējusi ierosinājumu un šo ieteikumu neatbalsta, jo samazinot 17.1. apakšpunktā 

noteikto nešķiroto sadzīves atkritumu izvešanas biežumu var tikai tādos gadījumos, kad noteikts 

kontroles mehānisms, un šajā gadījumā tas tā nav, līdz ar to samazināt atkritumu izvešanas 

biežumu, pamatojoties tikai uz klienta apliecinājumu, pašvaldības ieskatā ir nesamērīgi. Aicina 

atbalstīt sagatavoto projektu, proti, nepiekrist ministrijas ieteikumam saistošo noteikumu 17.1 

apakšpunktu papildināt ar Ministru kabineta 2016. gada 16. decembra noteikumu Nr.788 

“Noteikumi par atkritumu savākšanas un šķirošanas vietām” 3.1. un 3.2. apakšpunkta prasībām 

un Administratīvajai nodaļai saistošos noteikumus nosūtīt ministrijai un tos nosūtīt oficiālajam 

izdevumam “Latvijas vēstnesis” publicēšanai. 

G.Kalniņš jautā, kā tiks aprēķināta pakalpojuma cena, ja atkritumu konteiners netiks 

izvests pilnā apjomā. I.Romānovs atbild, ka šādos gadījumos aprēķins tiks veikts pēc faktiskā 

izvestā atkritumu apjoma.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 457 "Par Bauskas novada domes 2024. gada 29. 

augusta saistošo noteikumu Nr. 15 "Grozījumi Bauskas novada domes 

2022. gada 30. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 15 "Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Bauskas novadā" precizēšanu". 

 

 

21.p. 

Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju 

priekšsēdētājiem, sekretāriem un locekļiem. 

 

(A.Okmanis, L.Kausiniece) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Kausiniece. 

A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

L.Kausiniece ziņo, ka sagatavotais lēmuma projekts paredz noteikt atlīdzības apmēru 

Bauskas novada vēlēšanu komisijai un iecirkņu komisijām pašvaldību vēlēšanu sagatavošanā. 

Pašvaldības vēlēšanu komisiju un vēlēšanu iecirkņu komisiju likuma 3. panta otrajā daļā 

paredzēts, ka vēlēšanu komisiju un iecirkņu komisiju darbība domes vēlēšanu sagatavošanā un 

sarīkošanā tiek finansēta no pašvaldības budžeta. Likuma 21. panta trešā daļa nosaka, ka 

atlīdzības apmēru nosaka dome. Lēmuma projektā atlīdzības stundas tarifa likmes ir norādītas, 

balstoties uz MK noteikumiem Nr. 144 un Nr. 584, kas nosaka normatīvus atlīdzības apmēra 

noteikšanai, un uz Centrālās vēlēšanu komisijas lēmumu, ar kuru tiek noteikta konkrētas stundas 

tarifa likme, ņemot vērā attiecīgā komisijas locekļa darba apjomu un atbildību. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 458 "Par atlīdzības noteikšanu pašvaldības 

vēlēšanu komisijas un iecirkņu komisiju priekšsēdētājiem, sekretāriem 

un locekļiem". 
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22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores 

mēneša darba algas likmes noteikšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 459 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" direktores mēneša darba algas 

likmes noteikšanu". 

 

 

23.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

Valsts ģimnāzija" nolikumā. 

 

(A.Okmanis, A.Mačeks, B.Šumina) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. Ziņojums nav nepieciešams. 

 A.Mačeks jautā, vai Izglītības nodaļa izvērtējusi visus izglītības iestāžu nolikumus un 

visām ir vienādas tiesības un pienākumi. B.Šumina atbild, ka nolikumi izstrādāti pēc vienota 

standarta. A.Okmanis vērš uzmanību, ka jautājumi par izglītības iestāžu nolikumiem jāziņo 

politikas veidotājam, nevis iestādes vadītājam; nodaļai jāpārskata nolikums ne tikai pēc iestādes 

iesniegtajiem grozījumiem, bet pēc būtības tos salīdzinot. B.Šumina ņems vērā.  

  Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 460 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas Valsts ģimnāzija" 

nolikumā". 

 

 

24.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 

pilsētas pamatskola" nolikumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu 

dēļ deputāts R.Melgailis nebalso. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Rihards Melgailis) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 461 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas pilsētas pamatskola" 

nolikumā". 

 

 

25.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles 

pamatskola" nolikumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 462 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles pamatskola" 

nolikumā". 

 

 

26.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" 

nolikumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 463 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" nolikumā". 

 

 

27.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas 

vidusskola" nolikumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 464 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

nolikumā". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2027. gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, S.Lineja) 

 

Ziņo: A.Okmanis, S.Lineja. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 

 S.Lineja ziņo, ka izglītības iestāde “Iecavas vidusskola” sagatavojusi attīstības plānu 

2024.-2027. gadam, lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 465 "Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādes "Iecavas vidusskola" attīstības plāna 2024.-2027. 

gadam saskaņošanu". 

 

 

29.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

(A.Okmanis, S.Lineja) 

 

Ziņo: A.Okmanis, S.Lineja. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 S.Lineja ziņo, ka izglītības iestāde “Iecavas vidusskola” sagatavojusi maksas 

pakalpojuma cenrādi svinību zāles nomai. Lūdz apstiprināt.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 466 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023. gada 30. marta lēmumā "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Iecavas vidusskola" maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu"". 

 

 

30.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

 

(A.Okmanis, K.Brūvele) 

 

Ziņo: A.Okmanis, K.Brūvele. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 K.Brūvele ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem lēmumā, ņemot vērā, ka 

īstenojot Eiropas Reģionālās attīstības fonda projektu “Dienas aprūpes centra izveide Iecavā”, 

tika izveidota infrastruktūra Baldones ielā 65, Iecavā dienas aprūpes centra un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojumu sniegšanai. Ar domes lēmumiem šis pakalpojums tika nodots 

deleģēšanai biedrībai “Cerību spārni” un biedrībai tika nodots bezatlīdzības lietošanā telpu 

aprīkojums, kas ir nepieciešams pakalpojumu sniegšanai. Dienas aprūpes centra un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums bērniem ar funkcionāliem traucējumiem reģistrēts Sociālo 

pakalpojumu reģistrā. Bauskas novada pašvaldībā īstenots arī Interreg Latvijas – Lietuvas 

programmas projekts, kura ietvaros veikta materiāltehniskā nodrošinājuma iegāde sociālo 

pakalpojumu nodrošināšanai, kur daļa no tiem pārvietota no Mežotnes pamatskolas uz Iecavas 

dienas aprūpes centru. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 467 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu nekustamajā īpašumā Baldones 

ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai "Cerību spārni""". 
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31.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 468 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta "Sociālā dienesta ēku 

vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu"". 

 

 

32.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 469 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 
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2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta "Atbalsta pasākumi 

cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu"". 

 

Deputāts R.Melgailis iziet no sēdes plkst. 11.38. 

 

 

33.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Rihards Melgailis) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 470 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu"". 

 

 

34.p. 

Par projekta "Mežotnes pilskalna ziemeļu ieejas būvniecība" iesniegšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  1 (Rihards Melgailis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 471 "Par projekta "Mežotnes pilskalna ziemeļu 

ieejas būvniecība" iesniegšanu". 

 

 

35.p. 

Par projekta "Sporta ielas posma labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Mārtiņš Cimermanis, Rihards Melgailis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 472 "Par projekta "Sporta ielas posma 

labiekārtojums Iecavas pilsētā" iesniegšanu". 

 

 

Deputāts R.Melgailis sēdē atgriežas plkst. 11.41. 

 

 

36.p. 

Par projekta "Gājēju taciņu atjaunošana Uzvarā" iesniegšanu. 

 

(A.Okmanis, R.Ābelnieks, B.Marčenkova) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams. 

R.Ābelnieks ierosina jēdzienu “taciņa” nomainīt uz “gājēju ietve vai celiņš”. 

B.Marčenkova piekrīt R.Ābelnieka ierosinājumam un lēmuma projektā tiks labots. 

Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

lēmuma projektā labot “gājēju ietves”,  

 

pieņemt lēmumu Nr. 473 "Par projekta "Gājēju taciņu atjaunošana 

Uzvarā" iesniegšanu". 

 

 

37.p. 

Par projekta "Multifunkcionālā aktivitāšu laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" 

iesniegšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 474 "Par projekta "Multifunkcionālā aktivitāšu 

laukuma atjaunošana Rītausmu ciemā" iesniegšanu". 

 

38.p. 

Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

 

(A.Okmanis, K.Latve) 

 

Ziņo: A.Okmanis, K.Latve. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu.  

 K.Latve ziņo, ka ņemot vērā kurināmā izmaksu samazinājumu tirgū un iepirkuma 

rezultātā piedāvāto cenu par elektroenerģiju un dabasgāzi, nepieciešams veikt izmaiņas 

siltumenerģijas tarifā. Sagatavots lēmuma projekts apstiprināt Bauskas novada Īslīces pagasta, 

Rītausmu ciema Liepu iela 1 tarifu par siltumenerģiju (īpašumu apsildei) – T – 74,72 

(EUR/MWh) bez pievienotās vērtības nodokļa.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 



32 

 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 475 "Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu 

Bauskas novada Īslīces pagastā". 

 

 

39.p. 

Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu 

ūdensnotekām ar ūdens saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 560,1 

metra garumā un (ŪSIK) kodu 38811:K:10 315 metru garumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 476 "Par pašvaldības nozīmes koplietošanas 

meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu ūdensnotekām ar ūdens 

saimniecisko iecirkņu klasifikatora (ŪSIK) kodu 38811:K:2 560,1 

metra garumā un (ŪSIK) kodu 38811:K:10 315 metru garumā". 

 

 

40.p. 

Par dalību projektā "Bauskas novada pielāgošanās klimata pārmaiņām". 

 

(A.Okmanis, M.Veinbergs, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis, M.Veinbergs 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

 M.Veinbergs ziņo, ka jautājums izskatīts divās komitejās, un norāda uz precizējumu – 

iesniegts abu būvju novērtējums un būvju atjaunošanai nepieciešamās summas, t.i., palielinājums 

par 99 800 EUR, jo sadārdzinājās Lidlauka ielas meliorācijas sistēmas atjaunošana, precizētas arī 
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projektēšanas un būvuzraudzības summas. ERAF finansējums būs 711 620 EUR, pašvaldības 

līdzfinansējums 125 580 EUR. Projektā paredzēta divu ūdensnoteku izlaides posmu atjaunošana, 

lai perspektīvā Lidlauka ielā varētu attīstīt meliorācijas sistēmu sakārtošanu. Pievienotas 

kartogrāfiskās shēmas.  

 L.Baha jautā, vai tur būs uzkrājējdīķi. M.Veinbergs atbild, ka būs krātuve, kas savāks 

lietusūdeņus u.c. no Lidlauka teritorijas, kur tālāk tie tiktu novadīti noteces sistēmā uz upi. 

L.Baha turpina, vai ir izvērtēts par naftas ķērājiem pirms ūdens novades upē. M.Veinbergs 

atbild, ka speciālists apliecināja, ka nē, jo tā pagaidām nav ielu teritorija, bet gan dabīgie noteces 

laukumi, kuros nenotiek intensīva ražošana, kas radītu potenciālo piesārņojumu, tāpēc pēc 

tādiem nav nepieciešamības; ja to paredzēs tehniskie noteikumi, tad tos projektēs.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Bruno Bahs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 477 "Par dalību projektā "Bauskas novada 

pielāgošanās klimata pārmaiņām"". 

 

 

No sēdes plkst. 12 aiziet deputāts B.Bahs. 

 

A.Okmanis informē, ka steidzamības kārtā domes sēdē izskatāms jautājums par “Par 

dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projektu konkursā “Siltumnīcefekta gāzu emisiju 

samazināšana ar viedajām pilsētvides tehnoloģijām”. Par šo projektu deputāti tika informēti 

tikšanās laikā, kurā paredzēta ielu apgaismojuma maiņa uz viedajām tehnoloģijām; projekta 

iesniegšanas termiņš ir 1. novembris, tāpēc tika sagatavots lēmuma projekts un lēmums ir 

jāpieņem šodien. Aicina deputātus balsot par šī jautājuma iekļaušanu domes sēdes darba kārtībā. 

 

Balsojums par priekšlikumu iekļaut darba kārtībā 81. jautājumu “Par dalību Emisijas kvotu 

izsolīšanas instrumenta projektu konkursā “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana ar 

viedajām pilsētvides tehnoloģijām”” 

 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Laine Baha, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
6 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: papildināt darba kārtību ar 81. jautājumu.  
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41.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku novēršanas 

darbiem. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 479 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Līvānu iela 2, Ceraukstes pagastā, Bauskas 

novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai un vētras seku 

novēršanas darbiem". 

 

 

42.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā vētras seku novēršanas darbiem. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 480 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Liellauki 5, Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā 
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vētras seku novēršanas darbiem". 

 

 

43.p. 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamā 

īpašumā "Cielavas", Iecavas pagastā, Bauskas novadā. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 D.Platonova ziņo, ka pašvaldībā saņemts zemes īpašnieku iesniegums ar lūgumu uzsākt 

lokālplānojuma izstrādi nekustamā īpašumā “Cielavas”, Iecavas pagastā, lai detalizētā pakāpē 

noteiktu teritorijas izmantošanas veidu un to aprobežojumus, kā arī sniegtu kompleksus 

transporta infrastruktūras risinājumus. Zemes īpašumā nākotnē tiek plānots veikt bieži sastopamo 

derīgo izrakteņu (smilts) ieguvi. Izskatot iesniegumu atbilstoši Iecavas novada teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumiem, zemes vienībā ir 2 funkcionālie zonējumi - 

lauksaimniecības teritorija un meža teritorija. Saskaņā ar izmantošanas noteikumiem šī plānotā 

darbība bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguvei funkcionālajā zonā “meža teritorija” ir atļauta, 

izstrādājot detālplānojumu. Savukārt funkcionālajā zonā “lauksaimniecības teritorija” derīgo 

izrakteņu ieguve nav atļauta, un rezultātā saskaņā ar spēkā esošo teritorijas plānojumu bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguve ir atļauta, izstrādājot lokālplānojumu. Saskaņā ar MK 

noteikumiem Nr. 628 - ja teritorijai ir izstrādāts lokālplānojums, ar kuru pietiekami detalizētā 

pakāpē ir noteikti teritorijas izmantošanas veidi un aprobežojumi, kā arī sniegti kompleksie 

transporta infrastruktūras risinājumi, dome var atbalstīt lokālplānojuma izstrādi ar šo 

detalizāciju. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, uzsākot lokālplānojuma izstrādi 

nekustamajam īpašumam “Cielavas”, Iecavas pagastā. Ir izstrādāts lokālplānojuma darba 

uzdevums un lēmuma apstiprināšanas gadījumā tiks slēgts līgums par lokālplānojuma izstrādi un 

finansēšanas kārtību, par izstrādes vadītāju nosakot teritorijas plānotāju. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Laine Baha) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 481 "Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamā īpašumā "Cielavas", 

Iecavas pagastā, Bauskas novadā". 

 

44.p. 

Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, Bauskā, kadastra Nr.4068 003 0505, pārņemšanu 

Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 



36 

 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldība 2023. gadā iegādājās nekustamo īpašumu Rudzu ielā 14A, 

Bauskā, kas sastāv no bērnudārza ēkas, kurā izvietota pirmskolas izglītības iestāde “Saulespuķe”. 

Pašvaldība iegādājās tikai bērnudārza ēku, zeme ir piekritīga valstij un pieder Finanšu 

ministrijai. No pašvaldības puses ir uzrunāts iegādāties arī zemi zem ēkas 5112 m2 platībā; 

zemes gabals ir atdalīts no lielākā zemes gabala, uz kura atrodas SOS ciemats un zemesgrāmatā 

reģistrēts kā atsevišķs īpašums. VAS “Valsts nekustamie īpašumi” konceptuāli atbalsta 

nekustamā īpašuma Rudzu ielā 14A, Bauskā nodošanu bez atlīdzības Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 482 "Par nekustamā īpašuma Rudzu iela 14A, 

Bauskā, kadastra Nr.4068 003 0505, pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā". 

 

 

45.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot piekļuvi 

īpašumam "Rozīši", Iecavā. 

 

(A.Okmanis, B.Leitlante) 

 

Ziņo: A.Okmanis, B.Leitlante. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

B.Leitlante ziņo, ka pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu noslēgt ceļa 

servitūta līgumu par labu personai piederošajam īpašumam “Rozīši”, Iecavā, kas sastāv no zemes 

vienības 0,2679 ha platībā, apgrūtinot Bauskas novada pašvaldībai piederošo nekustamo 

īpašumu “Skrīveri”, Iecavā. Piekļuve īpašumam “Rozīši”, Iecavā caur īpašumu “Skrīveri”, 

Iecavā noteikta zemes reformas laikā, ko apliecina zemes robežu plāns un zemesgrāmata. Lai 

ceļa servitūts būtu pilnvērtīgi nodibināts, starp iesaistītajām pusēm jānoslēdz līgums, nosakot 

ceļa parametrus un kuram īpašumam tas tiek noteikts par labu. Sagatavots lēmuma projekts 

noslēgt ar personu līgumu par ceļa servitūta nodibināšanu 15 m garumā  ar 3 m ( ½ no 6 m) 

platumu, 45 m garumā ar 6 m platumu un 22 m garumā ar 6 m platumu, kas kopā aizņem 0,04 ha 

platību (platība var tikt precizēta pēc kadastrālās uzmērīšanas), uz Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Skrīveri”, Iecavā par labu nekustamajam īpašumam “Rozīši”, 

Iecavā atbilstoši grafiskajam pielikumam. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 



37 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 483 "Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu 

īpašumā "Skrīveri", Iecavā, nodrošinot piekļuvi īpašumam "Rozīši", 

Iecavā". 

 

 

46.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, Uzvarā, 

Gailīšu pagastā. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 G.Vīgupa ziņo, ka nekustamais īpašums Uzvaras iela 7, Uzvarā, Gailīšu pagastā sastāv 

no zemes vienības 0,4764 ha platībā un ēkas uz tās – 16 dzīvokļu dzīvojamās mājas, kas 

reģistrēti zemesgrāmatā uz privātpersonu vārdiem. Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības 

īpašuma tiesības dzēšanu zemesgrāmatā un dokumentu sagatavošanu un iesniegšanu uzdot 

iestādei “Bauskas apvienības pārvalde”. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 484 "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Uzvaras iela 7, Uzvarā, Gailīšu pagastā". 

 

 

47.p. 

Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē. 

 

(A.Okmanis, A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Mačeks.  

 A.Okmanis informē, ka jautājums Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 
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 A.Mačeks ziņo, ka pēc vētras seku postījumu novēršanas iepirkuma rezultātā tika 

izstrādāts Lejenieku mežs. Tika piesaistīts kubikmetru noteicējs, kas noteica kokmateriālu 

tilpumu. Noslēgts līgums ar vēl vienu sertificētu vērtētāju, kas noteiks sākotnējo vērtību. 

Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijai nav tiesību pārdot kustamo mantu, tāpēc ir 

nepieciešams domes lēmums, lai varētu pieņemt lēmumu deleģēt Nekustamo īpašumu 

atsavināšanas komisiju izsoles izsludināšanai un cenas apstiprināšanai. Nekustamo īpašumu 

atsavināšanas komisija sagatavojusi izsoles noteikumus. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 485 "Par kokmateriālu atsavināšanu izsolē". 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 48., 49., 50., 51., 52., 53., 

54., 55., 56., 57., 58., 59., 60., 61., 62., 63., 64., 65., 66., 67., 68., 69., 70., 71., 72., 73., 74., 75., 

76., 77., 78. un 79. lēmumu projektiem. 

Deputāti piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 487 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Jauncelmiņi", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai.  
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 488 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Ābelītes", Gailīšu pagastā ½ domājamās daļas nodošanu 

atsavināšanai". 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 29-4, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 489 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 29-4, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai" 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, Dāviņi, 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 490 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Raiņa iela 5-8, Dāviņi, Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-3, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 491 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-3, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 492 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-5, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-6, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 493 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 44-6, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Strautnieki"-1, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 494 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Strautnieki"-1, Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

56.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulgrieži 2"-

6, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 495 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Saulgrieži 2"-6, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

57.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

1"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 496 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 1"-15, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

58.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

2"-1, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 497 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-1, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

59.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

2"-5, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 498 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-5, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

60.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

8"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 499 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 8"-6, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

61.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

9"-3, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 500 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 9"-3, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

62.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 501 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 13"-12, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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63.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

13"-19, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 502 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 13"-19, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

64.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

14"-2, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 503 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 14"-2, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

65.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Vaski"-5, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 504 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Vaski"-5, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

66.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

2, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 505 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-2, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

67.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

3, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 506 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-3, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

68.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

5, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 507 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-5, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

69.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, 

Piebalgas, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 508 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Piebalgas 3"-28, Piebalgas, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

70.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 509 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Ķieģeļnīca", Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

71.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 510 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Strautiņi", Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

72.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 511 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Brūklenāji", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

73.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 512 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Sarmas", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

74.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 513 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Pīpenes", Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

75.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 514 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Vecatpūtas", Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

76.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 515 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Laukmalas", Stelpes pagastā nodošanu atsavināšanai" 

 

77.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 516 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pie Baltezera", Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

78.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 25A-

37, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 517 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 25A-37, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

79.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta iela 1-3, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 518 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Sporta iela 1-3, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

80.p. 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma daļas piešķiršanu domes priekšsēdētājam Aivaram 

Okmanim. 

 

(D.Strazdiņa) 

 

Ziņo: D.Strazdiņa. 

 Bauskas novada pašvaldībā saņemts domes priekšsēdētāja A.Okmaņa iesniegums, kurā 

izteikts lūgums piešķirt ikgadējo apmaksāto atvaļinājumu 2 kalendāra dienas no 2024. gada 27. 

decembra līdz 2024. gada 28. decembrim. Sagatavots lēmuma projekts par apmaksātā 

atvaļinājuma daļas piešķiršanu domes priekšsēdētājam A.Okmanim. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Okmanis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 486 "Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma daļas 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam Aivaram Okmanim". 
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Plkst. 12.15 no sēdes aiziet deputāte I.Nagņibeda un deputāte L.Rimševica. 

 

 

81.p. 

Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas instrumenta projektu konkursā "Siltumnīcefekta 

gāzu emisiju samazināšana ar viedajām pilsētvides tehnoloģijām". 

 

(R.Ignatjevs, L.Baha, A.Okmanis, G.Kalniņš, M.Cimermanis, A.Mačeks, I.Pētersone) 

 

Ziņo: R.Ignatjevs. 

 Atklāta konkursa “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana ar viedajām pilsētvides 

tehnoloģijām” mērķis ir ieviest un demonstrēt viedās pilsētvides tehnoloģijas, kas samazina 

siltumnīcefekta gāzu emisijas. Konkursa ietvaros maksimāli pieļaujamā Emisijas kvotu 

izsolīšanas instrumenta atbalsta intensitāte nepārsniedz 70 % no projekta kopējām 

attiecināmajām izmaksām. Projektā plānots veikt energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides 

tehnoloģiju ieviešanu pašvaldības ielu un teritoriju apgaismojuma tīklā, veicot neefektīvo 

gaismekļu nomaiņu uz energoefektīvu apgaismojumu, jauniem LED ielu apgaismojuma 

gaismekļiem un ieviest Latvijā inovatīvu viedu pilsētvides apgaismojuma vadības tehnoloģiju. 

Pašvaldības līdzfinansējums ir 30 % apmērā. Provizoriskās projekta izmaksas ir 650 000 EUR, 

no kurām 600 000 EUR ir LED gaismekļu uzstādīšana nomainot esošos neefektīvos gaismekļus 

un 50 000 EUR ir izdevumi inovatīvu un viedu pilsētvides apgaismojuma vadības tehnoloģiju 

ieviešanai (no nosauktajām izmaksām līdz 455 000 EUR paredzams Emisijas kvotu izsolīšanas 

instrumenta finansējums granta veidā un 195 000 EUR ir pašvaldības līdzfinansējums). Patiesās 

projekta realizācijas izmaksas tiks noteiktas atklāta konkursa iepirkuma rezultātā. Datnēs 

pievienota informācija par projekta summām – kopējā projekta summa ir 1 041 519 EUR, kas 

ietver visu gaismekļu nomaiņu pašvaldībā (~ 2 500 gab.), aptuvenā gaismekļa cena 350 EUR ar 

kontrolieri, kas nodrošina katra gaismekļa individuālu vadību. Pašvaldības līdzfinansējums būtu 

312 000 EUR uz iesniegšanas brīdi, precīzākas izmaksas tiks noteiktas iepirkuma rezultātā.  

L.Baha aicina izskaidrot izmaksu atšķirības starp tāmē norādīto informāciju (vairāk kā 1 

milj. EUR) un lēmuma projektā (līdz 650 000 EUR). A.Okmanis izskaidro, ka 650 000 EUR bija 

pašvaldības iezīmētās izmaksas, bet pēc konsultācijām par aprēķiniem, šī būtu norādāmā summa 

lēmuma projektā, ja deputāti to atbalstīs. L.Baha precizē izmaksas – kopējās projekta izmaksas ir 

līdz 1 041 519 EUR, no kurām 455 000 EUR EKI finansējums. R.Ignatjevs papildina, ka EKI 

finansējums sastāda 70 %. A.Okmanis rezumē, ka EKI finansējums ir 1 041 519 EUR mīnus 312 

000 EUR.  

L.Baha turpina par konkrētām vietām, kurās tiks veikta ielu apgaismojuma tīkla 

modernizācija. R.Ignatjevs atbild, ka paredzēts nomainīt visus neefektīvos gaismekļus. 

A.Okmanis papildina, ka sākotnēji bija plānots nomainīt dažās vietās, bet pēc konsultācijām tika 

secināts, ka, lai iegūtu vairāk punktu un kvalificētos finansējumam, nepieciešama visu lampu 

nomaiņa. 

L.Baha jautā, kas viedās tehnoloģijas koordinēs, vai pilsētas pārvalde. R.Ignatjevs atbild, 

ka pieļauj šādu iespēju. G.Kalniņš norāda, ka ielu apgaismojumam ir iepirkums un to visu 

koordinēs pakalpojuma sniedzējs. A.Okmanis norāda, ka pasūtījumu veica apvienību pārvalžu 

vadītāji.  

L.Baha ierosina papildināt, kam tiks iesniegts monitoringa pārskats. 

G.Kalniņš jautā, vai ir iespēja šajā projektā iekļaut jau esošu energoefektīvu 

apgaismojumu objektus. A.Okmanis atbild, ka būs citi projekti.  

 M.Cimermanis aktualizē savu priekšlikumu paredzēt pašvaldības prioritātes saistībā ar 

Eiropas projektiem; šis nav augstas gatavības projekts, kāpēc izvēlēta tieši elektrība emisijas 

samazināšanai, ja lielākais piesārņotājs ir transports; viedās tehnoloģijas pieprasa speciālistu 

kompetenci; vai ir analizēts, vai pašvaldība varēs startēt līdzīgos projektos nākamgad un kāds 

būs elektrības ietaupījums; nepatīkami, ka tik īsā laikā ir jāpieņem lēmums. 
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A.Okmanis jautā par plānoto elektrības ietaupījumu. R.Ignatjevs atbild, ka vairāk kā 50 

% elektrības tiks ietaupīts. A.Okmanis papildina, ka iespēja regulēt gaismekļus sniegs vēl lielāku 

ietaupījumu un šajā projekta uzsaukumā ir tikai pilsētvides viedo tehnoloģiju attīstīšana; par 

elektrotransportu ir pieņemti vairāki lēmumi.  

G.Kalniņš atbalsta projektu un ietaupījums būs manāms jau pirmajā gadā, arī iepirkuma 

process ilgst jau pus gadu, līdz ar to projektam ir augsta gatavība.  

A.Mačeks papildina, ka projekta process ilgst apmēram 3 gadus, un informē par 

plānotajiem ceļu un dzelceļa būvdarbiem 2028. gadā. M.Cimermanis norāda, ja augstas 

gatavības projektam būtu norādītas konkrētas summas, tad lēmums tiktu pieņemts ātrāk. 

 I.Pētersone ierosina precizēt lemjošās daļas 2. punktu. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 

 

papildināt par monitoringa iesniegšanu, precizēt 2. punktu, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 478 "Par dalību Emisijas kvotu izsolīšanas 

instrumenta projektu konkursā "Siltumnīcefekta gāzu emisiju 

samazināšana ar viedajām pilsētvides tehnoloģijām"". 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 31. oktobrī plkst. 12:42. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024. gada 28. novembrī plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 248 lp. 

2. 31.10.2024. nolikums Nr. 12 uz 2 lp. 

3. 31.10.2024. nolikums Nr. 13 uz 3 lp. 

4. 31.10.2024. nolikums Nr. 14 uz 1 lp. 

5. 31.10.2024. nolikums Nr. 15 uz 1 lp. 

6. 31.10.2024. nolikums Nr. 16 uz 1 lp. 

7. 31.10.2024. nolikums Nr. 17 uz 1 lp. 

8. 31.10.2024. nolikums Nr. 18 uz 1 lp. 

9. 29.08.2024. saistošie noteikumi Nr. 15 uz 6 lp. 

10. Izglītības iestādes “Iecavas vidusskola” attīstības plāns 2024.-2027. gadam uz 9 lp. 

11. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 
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